
Beste Esther-Mirjam,

Als afdelingsvoorzitter en gemeenteraads-fractievoorzitter van de PvdA Stichtse Vecht willen

wij je graag iets voorleggen. Wij denken dat het hard nodig is om als PvdA de roze olifant in

onze kamer te gaan benoemen, en er niet langer ongemakkelijk om heen te draaien.

Vooral van de wat oudere leden van onze afdeling komt de vraag bij ons: wat moeten we nou

toch doen aan het migratie-vraagstuk. “Onze kinderen komen niet aan een huisje en in de

gemeenteraad staan onze partijgenoten te pleiten voor opvang van asielzoekers. Voor wie is

de PvdA er eigenlijk?”

De termen asielzoeker, vluchteling, ontheemde, statushouder, arbeidsmigrant: wij weten wat

het allemaal betekent maar voor onze partijgenoten is het eigenlijk allemaal hetzelfde. Ook

hebben ze eigenlijk geen goed beeld van het aantal migranten en de soorten migranten die

er zijn en de -totale- druk op de samenleving. Zij missen de PvdA van vroeger die alles goed

regelde, waar je van op aan kon als het ging om werk, wonen en welzijn.

Nog altijd willen wij die PvdA zijn, maar de samenleving is wel behoorlijk veranderd. We zijn

een global society geworden, en dat houdt in dat je van de ene dag op de andere opeens een

grote groep Oekraïners in je wijk hebt wonen. Terwijl er ook al een gezin uit Afghanistan en

een alleenstaande man uit Eritrea in je straat zijn geplaatst door de gemeente.

Méér doen dan alleen maar zeggen dat wij de partij zijn van de internationale solidariteit en

dat ieder mens voor ons telt is van groot belang. Wij moeten uitleggen waaróm wij vinden

dat die woning voor dat gezin uit Iraq moet zijn. Zelfs als de wachtlijst voor “eigen” inwoners

al boven de 10 jaar is.

Wij zijn van mening dat de PvdA dat onvoldoende uitlegt. We moeten daarover praten met

onze leden. We moeten zorgen dat niet alleen de ouderen, maar ook jongeren onze visie op

migratie begrijpen en leren waarderen. En trouwens, het is ook hard nodig dat we die visie

eens goed met elkaar doorspreken. Wat vinden we nou echt, wat willen we nou echt?

Wij willen graag en voortdurend strijden tegen het gemakkelijke populisme (“minder, minder,

minder”) maar zien met lede ogen toe dat onze leden daar wel steeds meer voor open staan.

Onze partij verliest bij elke verkiezing grond onder de voeten. We zijn een kleinere partij aan

het worden. Terwijl de sociaaldemocratie harder nodig is dan ooit. Het is in onze ogen dan

ook tijd om over het migratie-vraagstuk duidelijke taal te spreken. Veel duidelijker dan we nu

doen.



Dat doen wij zo goed als we kunnen op ons lokale niveau. Maar wij signaleren dat de

behoefte groter is. Dat onze partijgenoten ook naar de PvdA landelijk kijken. Naar Attje,

maar ook naar jou ,Esther-Mirjam. Is het een idee om eens iets te organiseren voor onze

leden? Laat ze zich uitspreken. Draai het ventiel open, dat voorkomt druk.

Wij bieden graag aan om mee te denken, maar zie deze brief in eerste instantie vooral als

een signaal. Een signaal dat onze leden behoefte hebben aan een duidelijke PvdA, niet alleen

lokaal maar ook en zelfs vooral landelijk.

Met rode groet,

Wilma Jansen Lukas Burgering

Afdelingsvoorzitter Fractievoorzitter


